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GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

Z A P I S N I K sa  4. SJEDNICE
GRADSKOG VIJEĆA

održane 24. listopada 2013. godine

PULA, 24. listopada 2013.
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Z A P I S N I K
sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule,

održane 24.10.2013. godine (četvrtak)
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 
(IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao:

Radi utvrđivanja prisutnosti kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika.
Obavještava da su se vijećnici: Vera Radolović, Peđa Grbin, Bruno Nefat, Bruna Jovanović i 

Radovan Cvek, opravdali izostanak sa sjednice.

PRISUTNI - ODSUTNI
Red
br.

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI

4. MARKO MARTINČIĆ IDS-HNS-ZELENI

5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI

6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI

14. LUKA BLAGOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

15. PEĐA GRBIN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Odsutan

16. RADOVAN CVEK SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Odsutan

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Odsutna

18. IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

M. Galo-mir. mandata

22. BRUNO NEFAT LADONJA Odsutan
23. MAURICIO LICUL LADONJA

24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS

25. JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđuje da je 
prisutno 20 od ukupno 25 vijećnika, te da gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati.
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OSTALI PRISUTNI :
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule,
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,
ŽELJKO PAVLETIĆ, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, Pula, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu Pula, 
ERIK LUKŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti,
JASMINA NINA KAMBER, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
IGOR STARI, direktor JTP Puala Herculanea d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula,
DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod Pula,
GORDANA PLAVŠIĆ, financijski direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula,
DRAGO GLUMAC, direktor JTP Castrum 97 d.o.o. Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Gido d.o.o. Pula, 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula,
ZDENKA VIŠKOVIĆ VUKIĆ, ravnateljica JU Pula Film Festival,
JASNA SMOJVER KOMPAS, predstavnica Dječji vrtići Pula,
GORDANA JEROMELA–KAIĆ, ravnateljica INK–Gradsko kazalište Pula,
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelju Pučkog otvorenog sveučilišta Pula,
LORETA MOROZIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula,
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica JU Rin Tin TIN Oula – Pola,
GORTAN SONJA, predstavnica LUKA PULA D.O.O.
DAVOR MIŠKOVIĆ, konsultant u projektu izrade kulturne strategije Grada Pule
EDVARD BURŠIĆ, konzultant projektu izrade kulturne strategije Grada Pule

POZDRAVLJA:
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE, gosp. Borisa Miletića
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh-Belci i gosp. Fabrizia Radina
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE I PREDSTAVNIKE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA
- RAVNATELJE I PREDSTAVNIKE JAVNIH USTANOVA I PULSKOG
 CENTRA ZA PODUZETNIŠTVO
- PREDSJEDNICU SAVJETA MLADIH, gđicu Sandru Blašković
- predstavnike MEDIJA, 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik
- i ostale goste. 
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PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 

Poziv za 4. sjednicu, zajedno s materijalima, dostavljen je vijećnicima 1. listopada 2013., osim 
Polugodišnjeg izvješća koji je sukladno Zakonu o proračunu dostavljen 12. rujna 2013. godine.
- Također na znanje vijećnicima, temeljen članka 63. Statuta i članka 35.b. Zakona o lokalnoj i 
područnoj (regionalnoj) samoupravi dostavljeno je dana 12. rujna 2013., Polugodišnje Izvješće o 
radu Gradonačelnika Grada Pule, te je 17. listopad 2013. dostavljeno Izvješća Gradonačelnika o 
korištenju sredstava Proračunske zalihe za mjesec srpanj, kolovoz i rujan 2013. godine.
- Uz to dostavljene su i Službene novine br.7/13 i 8/13.

Drugi, izmijenjeni dnevni red dostavljen je 3. listopada 2013., te uz to i odgovor na vijećničko 
pitanje, gospodina Roberta Fabrisa.
- Materijali za 4. sjednicu objavljeni su na web stranici Grada Pule, i vijećnicima su dostavljeni u 
digitalnom obliku.

NA DAN ODRŽAVANJA SJEDNI NA KLUPE SU DOSTAVLJENI SLIJEDĆI 
MATERIJALI :
- Izvješće o radu Odbora za statut i druge opće akte od 24.10.2013.
- Izvješće o radu Odbora za društvene djelatnosti od 23.10.2013.
- Izvješće o radu Odbora za plan i financije od 22.10.2013.
- Izvješće o radu Odbora za razvoj od 22.10.2013.
- Izvješće o radu Odbora za izbor i imenovanja od 17.10.2013.
- Sjednica Odbora za prostorno uređenje i komunalno gospodarstvo nije održana zbog nedostatka  
   kvoruma
- Mišljenje Gradonačelnika o prijedlogu sudaca porotnika
- Izvješće Držanog ureda za Reviziju RH od 01. listopada 2013. o obavljenoj financijskoj reviziji 
   Grada Pule za 2012. godinu.

Budući nije dostavljen drugi pisani prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, predsjednik  
stavlja na glasanje dnevni red 4. sjednice Gradskog vijeća od 23. listopada 2013., te nakon glasanja 
utvrđuje da je

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PTOTIV», za 4. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule utvrdilo slijedeći 

D N E V N I R E D

1. Vijećnička pitanja
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2013. godinu
3. Donošenje Odluke o utvrđivanju Plana mreže dječjih vrtića na području Grada Pule za 

pedagošku godinu 2013/2014
4. Donošenje:

a) Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
    „Dječji vrtić“ Pula
b) Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna 
    Statuta Dječjeg vrtića – Scoula dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula –Pola

5. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta  
Osnovne škole Centar
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6. Donošenje Zaključka o utvrđivanju osnovnog programskog i financijskog okvira Istarskog 
narodnog kazališta – Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2015. – 2018. godina

7. Donošenje Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli
8. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada 

Pule
9. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu 

šteta od elementarnih nepogoda za Grad Pula-Pola
10. Donošenje Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja 

nerazvrstanih cesta i javnih površina u dijelu komunalnih poslova pojačanog održavanja i/ili 
rekonstrukcije istih

11. Donošenje:
a) Odluke o priključenju na sustav javne odvodnje
b) Odluke o priključenju na sustav javne vodoopskrbe

12. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za osnivanje trgovačkog društva koje će  
obavljati djelatnost javne odvodnje

13. Donošenje kulturne strategije Grada Pule 2014.-2020.
14. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2013. godinu.

AD – 1 VIJEĆNIČKA PITANJA

Budući da na zadnjoj sjednici nisu svi vijećnici uspjeli postaviti vijećnička pitanja, imaju 
prednost za pitanja na ovoj sjednici, iz reda opozicije: Dejan Janković, Mauricio Licul, Zrinko 
Kajfeš i Janko Žužić te od pozicije: Jadranka Černjul, Elena Gattoni Stepanov, Luka Blagović, 
Gordana Peteršić. 

JADRANKA ČERNJUL :
Dobar večer svima.
Imala bih jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika.
U prvih 6 mjeseci ove godine Grad Pula je prihodovao 174,1 milijun kuna li gotovo 46,9 % 

od planiranog godišnjeg proračuna, dok su istovremeno rashodi u prvom polugodištu iznosili 137,3 
milijuna kuna. Proračun je, dakle, u planu 36,8 milijuna kuna. Kada se od toga odbiju izdaci za 
financijsku imovinu i otplatu zajmova, te podmiri manjak iz prethodnih godina, dolazimo do 
zaključka da je Proračun na polugodišnjoj razini u plusu od 20,2 milijuna kuna. Molila bih vas kako 
to komentirate i za što će se ta sredstva utrošiti.

I, ako mi dozvolite ja bih postavila još jedno pitanje.
Nedavno smo u medijima mogli čitati o rezultatima istraživanja koliko se za plaće 

zaposlenih u gradovima i u općinama izdvaja u odnosu na prihode. Pojedini istarski gradovi zaista 
imaju visok postotak, pa me zanima gdje je tu Pula, odnosno koliko Grad Pula iz vlastitih prihoda 
izdvaja za plaće. Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Riječ ima gospodin Gradonačelnik Boris Miletić.
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BORIS MILETIĆ :
Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar dan svima, 

buon giorno a tutti.
Po pitanju samoga Proračuna u 2013. godini dobro ste zaključili da je Proračun likvidan. 

Međutim, unatoč ostvarenom višku prihoda u odnosu na rashode u prvih 6 mjeseci, jesmo to 
postigli iz jednog razloga što smo izložili prodaji za izgradnju jednog trgovačkog centra zemljište, 
kojeg smo prihodovali, a ja želim vrlo dobro i jasno istaknuti, obzirom da je bilo razno raznih 
informacija, da je prihod od prodaje zemljišta namjenski prihod, koji se ne može iskoristiti ako za to 
nisu propisane svrhe temeljem propisa. S druge strane, onu politiku koju nastojimo voditi u ovome 
gradu, barem u zadnjih 8 godina je politika da, ukoliko izložimo jednu vrst imovine prodaji, da si ne 
možemo dozvoliti da to naprosto potrošimo. Mislim da to nije dobra politika, ona je kratkog daha, 
već ukoliko se određena imovina izloži prodaji, tada tim sredstvima trebamo izgraditi nekakvu 
drugu imovinu, da li je to zgrada, dvorana, škola, prometnica, ali mislim da nikako nije dobro 
prodavati obiteljsko srebro i tim sredstvima krpati tekuću potrošnju. Dok sam na čelu Grada Pule to 
neću dozvoliti. Mislim da se krajnje odgovorno odnosimo prema proračunskim sredstvima, da 
itekako razmišljamo o svakoj kuni prije nego što je potrošimo. I spomenut ću samo da smo mjere 
štednje u Gradu Puli uveli još 2007. godine kada nije bilo naznaka da će biti duboka kriza, da smo 
Grad koji je prvi objedinio javnu nabavu u Republici Hrvatskoj i na tome ostvario milijunske 
uštede, da smo po poslovanju među najviše transparentnim gradovima u Republici Hrvatskoj. 

Pitanje koji ste postavili, a odnosi se na utrošak plaća: prije svega želim istaknuti da oni 
napisi koje smo mogli čitati u novima, u principu nisu vjerodostojni i da su gradovi to i demantirali. 
Međutim, ono što smo mi dobili informaciju od strane Ministarstva financija u Republici Hrvatskoj 
da je Grad Pula jedan od najviše štedljivih gradova, ako ne i na prvom mjestu, jer smo u 2012. 
godini po pitanju troškova plaća bili ispod 11 %. Prema tome itekako razmišljamo o proračunskim 
sredstvima na što ih utrošiti. Želimo to činiti kao do sada transparentno. To ćemo i činiti. Mislim da 
po pitanju troškova plaća treba uvijek gledati koji je cost benefit svakog zaposlenika. Mi smo 
postali punopravna članica Europske unije, imamo veliku šansu ostvariti značajne prihode, 
bespovratna sredstva iz Europskih fondova. Međutim, tu će sigurno biti potrebno dodatno pojačati 
ekipu koja na tome radi. Isto tako uviđamo u posljednje vrijeme da nam je sve teže sa postojećim 
brojem komunalnih redara održavati komunalni red, tako da su to segmenti na kojima ćemo morati 
dodatno pojačati angažman djelatnika. Ali u svakom slučaju želim istaknuti da nećemo značajnije 
odstupiti od spomenutih postotaka i da ćemo sigurno i po tom pitanju biti među prvima u Hrvatskoj.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospođo Černjul da li ste zadovoljni odgovorom ?

JADRANKA ČERNJUL :
Zadovoljna sam odgovorom Gradonačelnika s obzirom na današnju krizu u našoj državi 

normalno da i u našem gradu postoje teškoće, drago mi je da čujem da su rezultati takvi kakvi jesu i 
da se vodi računa o svakoj utrošenoj kuni. Hvala vam lijepa.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem vijećnici Jadranki Černjul.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Dejan Janković.

DEJAN JANKOVIĆ :
Poštovani predsjedavajući, vijećnici i vijećnici.
31.08.2013. godine istekao je rok za podnošenje zahtjeva za stambeno zbrinjavanje građana i 

građanki izbačenih iz stanova iz proteklih 20 i više godina. Na tragu poštivanja Ustava i Ustavnog 
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zakona o pravima nacionalnih manjina, tražio bih da mi se pismeno dostavi uvid o broju podnesenih 
i ostvarenih zahtjeva po nacionalnoj strukturi za stambeno zbrinjavanje i koji je broj predstavnika 
srpske nacionalnosti u toj kvoti.

Također nadam se što skorijem odgovoru na moja dva postavljena pitanja koje sam vam 
pismeno postavio 21.10.2013. godine. Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Odgovor ćete dobiti u pismenom obliku do slijedeće sjednice. Zahvaljujem.
Riječ ima Gradonačelnik Bois Miletić.

BORIS MILETIĆ :
Apsolutno imate prvo dobiti sve odgovore. Nedavno ste nam dostavili jedan pismeni upit 

koji je dosta opsežan, potrebno je ga pripremiti, kao i na ovo pitanje koje ste sada postavili. Ali, 
iskoristio bih ovu priliku i pokušao apelirati na sve. Mi jesmo grad tolerancije, grad više etničnosti, 
grad koji jesmo primjer drugim gradovima kako se poštuju nacionalne manjine, jer je to naša 
vrijednost, upravo naša različitost i naše bogatstvo. Apelirao bih da se ne dovedemo u situaciju, ono 
što nismo nikada činili, da počnemo o određenim odlukama odlučivati na temelju pripadnosti 
određenoj naciji. Mislim da je dosadašnji put bio ispravan put, jer smo u ovom gradu uvijek gledali 
tko je kakav čovjek, a nismo ga dijelili po tome da li je pripadnik neke vjere, da li je pripadnik 
nekog drugog opredjeljenja ili neke druge nacije. Apeliram na to. Mi poštujemo apsolutno i daleko 
smo iznad onih normi koje nam je Ustavni zakon propisao o zaštiti nacionalnih manjina, jer jedno 
društvo jednu tako osjetljivu društvenu pojavu niti jedan zakon ne može bolje odrediti od ljudi 
samih. Još jednom kažem da, apsolutno, dobit ćete sve podatke, sve statistike, to je javno dostupan 
dokument i nema se tu što skrivati, ali apeliram da nastavimo onaj suživot koji je u Puli, u Istri, 
prisutan i koji je primjer, ne samo Hrvatskoj, već i šire.

ROBERT CVEK :
Gospodine Jankoviću, uz odgovor dobiti ćete pismeno sve podatke koje ste tražili do slijedeće 
sjednice.

DEJAN JANKOVIĆ :
Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem, sljedeće pitanje postavlja vijećnica Elena Gattoni Stepanov.

ELENA GATTONI STEPANOV :
Dobar večer svima.
Imam pitanje za direktora JTD Pula Herculanea d.o.o. Pula.
Danas ćemo raspravljati o Odluci o davanju prethodne suglasnosti za osnivanje trgovačkog 

društva koje će obavljati djelatnosti javne odvodnje, pa me zanima ako nam možete malo detaljnije 
objasniti što će to značiti za građane Grada Pule, a što za Pula Herculaneu d.o.o. Pula, kako za njene 
zaposlenike, tako i za njeno financijsko poslovanje.

Hvala lijepa.

ROBERT CVEK :
Izvolite gospodine direktore, imate riječ.
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IGOR STARI :
Poštovani vijećnici, dobar večer svima.
Znamo da je 2010. godine donesen novi Zakon o vodama i Zakon o financiranju vodnog 

gospodarstva, koji je definirao da se djelatnosti vodoopskrbe i djelatnost odvodnje ne mogu više 
nalaziti zajedno sa drugim djelatnostima čistoće, dimnjačarske službe i ostalim komunalnim 
djelatnostima, jednostavno te djelatnosti se definiraju kao nad komunalne, odnosno od strateškog 
interesa za Republiku Hrvatsku. Slijedom toga zakon je odredio da se mora osnovati novo poduzeće 
zasebno, koje ima svoj pravni status i slijedom toga se ide u odvajanje. Izmjena Zakona o vodama 
nastupila je polovinom ove godine 2013. godine u tom pogledu što je u prvom Zakonu bilo 
onemogućeno da komunalno društvo osnuje to poduzeće, a onda i drugim Zakonom omogućeno da 
i komunalno društvo bude vlasnik tog novog poduzeća.

Ovo treba promatrati u malo širem kontekstu onoga što se sprema i što je potrebno da bi 
jednog dana, odnosno sutra, mogli aplicirati prema fondovima Europske unije. Kada radite jedan 
projekt i želite ga aplicirati prema fondu, onda se traži fizibilnost, traži se jedna tehnološka cjelina , 
ali isto tako i ekonomski aspekt koji smo možda do sada zanemarivali, što znači da nećemo moći ga 
aplicirati ukoliko nismo sposobni takav sustav i održavati kasnije u eksploataciji. 

Trenutno se u Hrvatskim vodama, a i u nadležnom Ministarstvu, pripremaju odluke kojima 
će se definirati vodovodno uslužna područja i unutar kojih će biti definirano obavljanje 
vodoopskrbnih i aktivnosti odvodnje. Još uvijek nemamo jasno definirano kakva će veličina tih 
vodoopskrbnih područja biti, da li će to biti na razini današnje stanje, da li će to biti šire od toga, 
jednostavno ne znamo. To je jedna stvar.

Druga stvar je ta da će se morati odrediti koje su to aglomeracije koje će se okrupniti. 
Aglomeracije je u biti jedan sustav odvodnje tehničko-tehnološki zaseban od ostalih sustava.

Htio sam reći da još uvijek nemamo okvire koje je država trebala donijeti da bi znali kojim 
putem ići. U tim okolnostima u ovom trenutku smo odlučili da je najbolje da Pula Herculanea d.o.o. 
osnuje tvrtku i da bude vlasnik te tvrtke, takozvane kćeri, kojoj ćemo u prvoj fazi jednostavno 
prebaciti sve osoblje koje je unutar djelatnosti kanalizacije sada. Dok ne saznamo što će biti sa 
vodoopskrbnim područjima i dok ne saznamo koje će aglomeracije ući i kako će se spajati, 
pretpostavljamo da ćemo ići prema okrupnjavanju kako bismo mogli aplicirati prema fondovima 
Europske unije. Drugim riječima što imamo veći broj stanovnika imamo i veće mogućnosti 
povlačenja financijskih sredstava iz fondova.

Što to znači za građane Pule, što to znači za samu Herculaneu, odnosno za djelatnosti vode? 
Ja mislim da znači mnogo i važno je gdje će kanalizacija završiti. Moje razmišljanje ide u tom 
smjeru da tehnološki smo svjesni, svjedoci smo da gradimo intenzivno kanalizaciju i da nam do 
2018. godine, do kada imamo rok da Grad Pula izgradi uređaj najmanje drugog stupnja 
pročišćavanja, očekuje izuzetno puno posla, izuzetno puno aktivnosti. Pula centar će do kraja 
godine objaviti natječaj za izradu same aplikacije i projektne dokumentacije, a Pula sjever koji se 
odnosi na Vodnjan, Peroj i dio grada Pule, je već krenuo, on je izabran, Hrvatske vode su dodijelile 
sredstva Gradu i započeo je proces izrade. Vjerojatno ćemo u krajnjoj fazi zajedno Grad Pulu, 
sustav aglomeracije Pula centar i Pula sjever, zajedno kandidirati prema Fondu za dobivanje 
sredstava za izgradnju uređaja kako na Puli sjever, tako i na Puli centar.

U ovom trenutku moje razmišljanje ide o tome da je potrebno da kanalizacija bude 
samostalno poduzeće, da ne bude niti u okviru Vodovoda, jednostavno da budemo više 
transparentni i da vidimo kako poslujemo. Vi znate da je djelatnost kanalizacija već godinama u 
minusu i da jednostavno na taj način više nećemo moći poslovati. Državna revizija je kontrolirana 
djelatnost kanalizacije i upozorila na potrebu usklađivanja s ekonomskim normama koje također 
Zakon o vodama definira. Danas imamo cijenu odvodnje i pročišćavanja 1,66 kuna po m3, dok svi 
ostali gradovi i u Istri, pa i šire, imaju 3 i nešto kuna, što znači da smo duplo jeftiniji u odnosu na 
prosjek ostalih gradova. Isto je i s naknadom za razvoj. Naknada za razvoj je donesena 1998. 
godine. Ona iznosi 1,55 kuna po m3. Iz nje gradimo kanalizaciju, gradimo sustav, i ako usporedimo 
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to sa ostalim gradovima, na primjer Opatijom, koja ima 4,00 kune po m3, koja je već izgradila 
uređaj ili sa ostalim gradovima gdje naknada svugdje preko dvije, tri kune, onda u tom pogledu 
moramo gledati gdje se Pula sa svojim cijenama nalazi i što će se sa kanalizacijom u narednim 
godinama dešavati.

Nadam se da ćemo na taj način biti više transparentni, da ćemo se više čuti i da ćemo morati 
posvetiti veću pažnju kanalizaciji. Ljudi će preći iz jednog poduzeća u drugo poduzeće, sva prava 
koja su imali u Puli Herculanei d.o.o. Pula, imati će i u novom poduzeću. Ne znam još kako ćemo 
ga nazvati, ali ja bih rekao da je to jedan međukorak ka nekom konačnom okrupnjavanju u 
djelatnosti vodoopskrbe i odvodnje na području Istre.

Evo, toliko . Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu direktoru Pula Hereculanea d.o.o. Pula.
Vijećnice Stepanov da li ste zadovoljni odgovorom ?

/E.G. Stepanov : Hvala na iscrpnom objašnjenju/.
Zahvaljujem vijećnici Stepanov.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Mauricio Licul.

MAURICIO LICUL :
Dobar večer svima.
Imam jedno kratko pitanje još sa prošle sjednice Gradskog vijeća, za pročelnika Damira Prhata.

Molio bih da mi kažete gdje se nalaze projekti garažnih kuća
- u Dobrićevoj ulici,
- kod Croatia osiguranja i 
- kod sjedišta Pula Parkinga, 

odnosno gdje su ti projekti i zašto se niti sa jednim od njih do sada nije započelo.
Hvala lijepa.

ROBERT CVEK :
Pročelniče Prhat izvolite, imate riječ.

DAMIR PRHAT :
Zahvaljujem se na pitanju.
Obzirom da je problem parkiranja u Puli izražen, na svim tim projektima radimo. Kao što 

znate, ključni projekt je sigurno garažna kuća na Marsovom Polju. Međutim, kako je sama lokacija 
GUP-om predviđena pola čestice, pola nekretnine je u privatnom vlasništvu, tako da još uvijek 
imamo pregovore sa vlasnicima tog zemljišta oko otkupa kako bismo mogli krenuti u realizaciju 
samoga projekta.

Što se tiče ostalih projekata, spomenuli ste projekt garažne kuće u Ulici Prilaza kralja 
Solomuna. Sada su u tijeku izmjene GUP-a, gdje će biti isto tako omogućeno da se i tamo izgradi 
garažna kuća kako je predviđena. Uglavnom svi ti projekti su trenutačno u fazi razrade.

Evo, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu.
Vijećniče Licul izvolite, imate riječ.

MAURICIO LICUL :
Hvala na odgovoru.



0104000103 10

Ako bih mogao pisanim odgovorom dobiti barem okvirno vrijeme nekog početka realizacije 
projekta. Mislim da svaka procedura ima barem neko svoje okvirno vrijeme. Eto, toliko. Hvala,
ROBERT CVEK :

Zahvaljujem vijećniku Mauriciu Liculu.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Luka Blagović.

LUKA BLAGOVIĆ :
Poštovani predsjedniče Vijeća, kolegice i kolege vijećnici.
Moje pitanje upućujem pročelniku Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, Damiru Prhatu.

Nakon dugogodišnjeg iščekivanja konačno se vrši rekonstrukcija Rovinjske ulice. Područje 
je to koje je godinama bilo zapušteno, izvan funkcija i napokon će se to raskrižje urediti i obnoviti. 
Zanima me u kojoj su fazi trenutno radovi s obzirom na specifičnost terena, te kako ste zadovoljni 
dinamikom radova.  Hvala.

ROBERT CVEK :
Pročelniče Prhat izvolite, imate riječ.

DAMIR PRHAT :
Zahvaljujem još jednom.
Projekt rekonstrukcije ili bolje rečeno sanacije Rovinjske ulice sigurno je jedan od najviše 

osjetljivih i najkompleksnijih projekata koji se izvodi zadnjih desetljeća. Sam projekt smo započeli 
negdje početkom svibnja i naš cilj je kompletnu ulicu infrastrukturno opremiti i uključiti je u 
promet, u život Grada Pule. Znate i sami da je ta ulica, odnosno cijelo područje još od 1985. godine 
van funkcije. U proteklom periodu i razdoblju su se napravili svi oni radovi koji su bili predviđeni 
projektom. U tijeku je polaganje infrastrukture. Sigurno da postoje određena iznenađenja, sada kada 
je polagana fekalna kanalizacija u dijelu Rovinjske ulice se otvorila još jedna kaverna. Međutim, 
sve to je u fazi sanacije. Očekujemo da će kompletan projekt sanacije biti završen negdje do kraja 
ove godine i da ćemo konačno pustiti cijelo to područje u promet.

Evo, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Vijećniče Blagović izvolite, imate riječ.

/L. Blagović : Zadovoljan sam odgovorom i zahvaljujem pročelniku Prhatu/.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Zrinko Kajfeš.

ZRINKO KAJFŠ :
Poštovanje svima i pozdrav svima.
Za Gradonačelnika imam dva pitanja.
Osim pitanja pokušat ću ponuditi nekakve prijedloge. Nadam se da će se dobronamjerno 

shvatiti. U svakom slučaju u dobroj namjeri, u dobroj vjeri ću ih dati s namjerom da promijenimo 
zajedno neke stvari s kojima ste i vi i mi nezadovoljni.

Drago mi je da ste iskazali nezadovoljstvo s nizom stvari koje se u gradu Puli događaju. 
Drago mi je da ste iskazali zadovoljstvo sa brzinom kako se projekti događaju i načinom kako se 
neki projekti realiziraju. Isto tako mi je drago da ste pokazali nezadovoljstvo s načinom kako se 
gospodari u Puli s nekim prostorima, poput Valkana. Da bi te stvari promijenili morat ćemo i vi i 
mi, ali prvenstveno vi, jer vi imate mehanizme vlasti, neke stvari mijenjati, ne samo površinski, ne 
samo kozmetički, nego sistemski.

 Da biste vi postali Gradonačelnik svih građana Pule morati ćete te stvari definitivno 
promijeniti i zato ću vam sugerirati i ujedno postaviti pitanje.
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Pitanje je: kada ćete uključiti, a prijedlog je da što prije uključite, i oporbu u rad naših gradskih 
poduzeća i javnih ustanova, ne samo kroz ovo Gradsko vijeće, nego i kroz upravne i nadzorne 
odbore gradskih poduzeća, poput, recimo nekih gradova koji imaju kvotu za oporbu u nadzornim i 
upravnim odborima gradskih poduzeća. Ovo pitanje ne postavljam samo zbog toga da biste postali 
Gradonačelnik svih građana Pule, nego prvenstveno zbog građana, jer građanima je sasvim sigurno 
u interesu da i oporba sudjeluje u radu i nadzornih tijela.

To je prvo pitanje.
Drugo pitanje htio sam htio postaviti vezano uz gospodarstvo, uz samu željeznicu, ali onda 

sam nekako došao do toga da na ovim parlamentarnim izborima Kukuriku koalicija je obećavala 
Istri brda i doline, obećavala je bolnicu, Ipsilon, Brijuni rivijeru i željeznicu. 

Što se dogodilo ? 
Dvije godine su prošle, bolnica se još nije počela graditi. Brijuni rivijera, sada je vjerojatno u 

jednoj fazi možda čak i dalje nego kada je bila na početku, barem na onaj način kako je bila 
zamišljena, Ipsilon se ne gradi.

Zanimljivo je za Ipsilon da se nije gradio niti u vrijeme Račana, niti sada u vrijeme 
Milanovića. Želježnica je ukinuta. Državne institucije sele iz Istre u Rijeku. 

Htio bih vas Gradonačelniče pitati: da li možete još nešto napraviti, nešto što je u vašoj 
moći, vas i vaše stranke, koja je vodeća u Istri, da se zaštite interesi Istre i Istrana.

Evo, to je bilo pitanje.
ROBERT CVEK :

Izvolite Gradonačelniče, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Mic po mic, svi ćemo mi doći do toga da se svi zalažemo za decentralizaciju. I meni je to 

drago, jer kada smo mi to govorili devedesetih godina o prekograničnoj suradnji da nam je to 
potrebno, tada smo bili prozivani raznoraznim imenima, normalno, govorim za kolegice i kolege iz 
moje stranke. Inače znate i sami da nemam baš običaj u funkciji Gradonačelnika strančariti, ali 
moram podsjetiti kako je to nekad bilo, a nakon dvadeset godina mic po mic svi dolazimo na svoje. 
Zašto to govorim? Jer iz svih problema koje ste iznijeli, u principu i meni na moju veliku žalost, 
jedan grad, neovisno da li je to Pula ili bilo koji grad u Hrvatskoj, jedna županija, neovisno o tome 
da li je to Istarska ili bilo koja županija u Hrvatskoj, u principu ima minoran ili apsolutno nikakav 
utjecaj, i to je žalosno. To je sigurno jedan od razloga zašto se danas Hrvatska suočava sa tako 
velikim problemima, zašto je problem sa državnim proračunom, zašto je problem sa rastom 
nezaposlenosti, zašto je problem sa malim mirovinama, zašto je problem sa nedostatnim sredstvima 
u zdravstvenom sustavu. Problem je u tome, ali jednom će doći, ja sam siguran i do promjena u tom 
segmentu, barem smo mi unutar Kukuriku koalicije tražili decentralizaciju, da se ipak o tim 
resursima odlučuje na onom području gdje oni postoje. To ima jedna Njemačka, to ima jedna 
Švicarska. To nema jedna Grčka, ali Grčka je danas možda najzaduženija zemlja Europske unije i 
dovoljno je pogledati samo u tom okruženju, ne treba ići daleko, samo 100 kilometara u susjednu 
Italiju i vidjet ćemo kako tamo regije itekako odlučuju i o svojim zakonima i kako potiču 
gospodarstvo. A da ne bih previše govorio pokušat ću samo ukratko obrazložiti navedene probleme.

Informacije kojima ja raspolažem glede bolnice, nedostaje još jedna polovina jamstva. 
Jamstvo za 300.000,00 kuna je Vlada izdala, kredit sa Erste Bankom je potpisan. Nedostaje još 
jedno jamstvo koje bi trebalo, ja se duboko nadam, u brzom roku biti izdano, gdje je kredit HBOR 
obvezao se osigurati u istom iznosu od 300.000.000,00 kuna trebalo bi osigurati da se sa 
zatvorenom financijskom konstrukcijom može ići u međunarodni natječaj. Ja isto mislim da se to 
moglo i prije napraviti, za izdati dva jamstva, da nije bilo neophodno čekati gotovo dvije godine, ali 
situacija je takva. Imali smo i lokalne izbore, možda je bilo malo natezanja oko toga. Mislim da je 
to iza nas. I ono što sam isticao i u samom tijeku kampanje da nitko nema pravo se igrati sa 
zdravljem građana, niti nikakav partikularan interes trenutni nekakve stranke staviti ispred projekta 
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Opće bolnice u Puli. To je sve istarski projekt koji nadilazi i Istru, to je, ja bih rekao, hrvatski 
projekt.

Što se tiče nastavka izgradnje Istarskog ipsilona, Hrvatska je ušla u Europsku uniju i u 
Europskoj uniji postoje određena pravila. Postoji doista namjera da se Ipsilon nastaviti graditi. 
Međutim, potrebno je izmijeniti koncesijski ugovor koji je na snazi, odnosno produžiti rok trajanja 
koncesije. Nekada je to bilo nešto jednostavnije, na taj način je izgrađena pristupna cesta od Pomera 
do Stancije Peličeti. Međutim u Europi postoje određena pravila i da bi se mogla produžiti navedena 
koncesija potrebno je dobiti suglasnost od srane Europske komisije, konkretno, Odjela za 
kompetitivnost, koji treba dati zeleno svijetlo kako bi Hrvatska mogla produžiti koncesiju 
koncesionaru, a što je preduvjet da bi se Ipsilon nastavio graditi. Nedavno je ministar Dončić 
boravio u Istarskoj županiji i prema njegovim riječima realno je očekivati da bi se to moglo desiti 
negdje sredinom iduće godine.

Što se tiče Brijuni rivijere, slažem se da je doista šteta što toliko hektara zemljišta koje je 
nekada bilo u funkciji vojske zjapi prazno, što je devastirano. Mislim da je posljednji gram bakra u 
žici ili u trafostanici odnesen. Neki dan smo mogli čitati u novinama što se dešava sa Vilom Idolom 
i tu se opet vraćamo na početak, ne može se gospodariti iz jednog centra čitavom državom. Mislim 
da bi bilo puno svrsishodnije kada bi se omogućilo da se na lokalnoj razini upravlja s tim 
zemljištem. U konačnici i to zemljište niti je vojska platila ovome gradu kada ga je uzela, ne 
govorim da li je to bila Jugo vojska ili austrougarska ili talijanska vojska To se naprosto koristilo u 
vojne svrhe i bilo bi puno više svrsishodno danas kada te potrebe nema, kada je Hrvatska 
punopravna članica NATO-a, kada je Hrvatska punopravna članica Europske unije, oružjem se ne 
čuvaju granice, već jačim gospodarstvom. Prema tome bio bih sretniji da se to stavi u funkciju. Ima 
naznaka da bi se prva lokacija, koja ima koncesionara, mogla saviti u dogledno vrijeme u funkciju, 
ukoliko Vlada odobri da se omogući fazni pristup tome, da se u prvoj fazi počne s investicijom na 
onom dijelu koji nije obveza izrade studije utjecaja na okoliš. Znate i sami da je za marinu bila 
potrebna najprije studija utjecaja na okoliš prije nego što bi se mogli ishodovati lokacijski uvjeti i 
potpisati konačni ugovor o koncesiji. Radimo na tome, Grad je dao svoj maksimum, međutim, 
kažem još jednom, to nije u našoj ingerenciji, niti u našoj domeni, kako bi se omogućila prva faza, 
sanacija bivšeg kamenoloma i kako bi na tom području konačno građevinska operativa dobila posla.

Vraćamo se na prvo pitanje: kako biti Gradonačelnik svih građana.
Ja se doista trudim biti Gradonačelnik svih građana Grada Pule, možda neki nisu zadovoljni 

s nekim odlukama, znam da živimo u teškim vremenima, ali ja sam svoj izbor i legimitet ostvario 
na izborima. Mi smo bili, ako se ne varam, i protukandidati. Prema tome građani su vrlo jasno rekli 
u većini kome žele povjeriti svoje povjerenje. Nakon izbora poticati na takve neke insinuacije 
mislim da nije u redu, mislim da trebamo svi glave staviti skupa, jer živimo u teškim vremenima, i 
imate prostora u odborima Gradskoga vijeća. Neki gradovi to nisu poštivali, neke općine to nisu 
poštivale. Ja sam bio doista sretan onoga dana kada se nakon konstituiranja Gradskog vijeća kada se 
i pozicija i opozicija itekako dogovorila, kada smo izabrali i potpredsjednika Gradskog vijeća iz 
redova oporbe, što dugi niz godina nije bio slučaj, pa niti u našem gradu, i kada smo popunili sve 
odbore Gradskoga vijeća s pripadnicima kako pozicije i opozicije te vanjskim članovima. Mislim da 
bismo na to svi skupa mogli biti ponosni, a da li je funkcija u nekom upravnom odboru ili 
nadzornom odboru ključ dolaska u Gradsko vijeće, mislim da nije, mislim da ste svi položili prisegu 
upravo kako bismo svi skupa radili na dobrobit naših građana. Ja vas pozivam da tako nastavimo i 
ubuduće.
Hvala.

ROBERT CVEK :
Vijećniče Kajfeš, imate riječ.

ZRINKO KAJFEŠ :
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Što se tiče prvog pitanja apsolutno da Gradsko vijeće nije to koje će određivati tko će biti u 
nadzornim odborima, ali ako želimo ići prema jednoj transparentnosti, jednoj demokratičnosti, vi 
kao pozicija, trebali biste imati u vidu i opoziciju i imenovati i ljude iz opozicije u nadzorne i u 
upravne odbore gradskih poduzeća. Sasvim je legitimno Gradonačelniče da proglasite jednu ulicu 
jednosmjernom i da cijeli mandat provedite u toj jednosmjernoj ulici, ali puno kvalitetnije je da sa 
opozicijom komunicirate na nivou poduzeća, javnih ustanova, koje su ustvari poluge pomoću kojih 
se ostvaruju i Proračun i politika grada, puno kvalitetnije za građane je da postoji dvosmjerna 
komunikacija, da se može poslušati i mišljenje opozicije, njihove ideje, njihovi prijedlozi i izabrati 
ono što je najbolje. To je što se tiče prvog pitanja.

A što se tiče drugog pitanja ja sam tu htio baš strančariti. Htio sam upravo to naglasiti da je 
HDZ imao puno više korektan odnos, puno kvalitetniji odnos, pa na koncu konca i sadržajniji 
odnos, nego sadašnja državna vlast prema Istranima. Ne znam da li je sada Istra kažnjena zbog 
nečega, ali imam osjećaj da je ponašanje državnog vodstva-kao uvrijeđenog djeteta koje ne želi 
prijatelju dati igračku zato što su se posvađali.

Evo, to je to.

ROBERT CVEK :
Izvolite Gradonačelniče, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Gradsko vijeće je odraz volje građana i tu u principu sjede ili članovi stranaka ili ljudi koji 

su bili na stranačkim, nezavisnim listama, i tu su kao volja građana. 
Jednostavno u svom mandatu ne želim sebi dozvoliti da upravna vijeća ili u nadzornom 

odboru postoje nekakve stranačke preferencije. Ne samo upravna vijeća i nadzorne odbori, direktori, 
ravnatelji, za neke znam da su članovi stranke, ali direktor Vodovoda je nestranački čovjek, došao je 
na mjesto jednog od najjačeg trgovačkog društva u Gradu Puli kao nestranačka osoba. Direktor Pula 
Parkinga, nadam se da je platio članarinu, da je i dalje član vaše stranke HDZ. Mislim da je to 
endemski primjerak u Hrvatskoj da HDZ nije na vlasti i da ima već, ne znam koliko godina, 
direktora iz HDZ-a u Pula Parkingu u Puli. Osam godina smo bili u koaliciji s SDP-om, nitko nije 
postavljao pitanje direktora koji je član HDZ. Mislim da je to naša snaga, da ne moramo robovati 
stranačkim iskaznicama. Direktor Castruma 97, Drago Glumac je član SDP, gdje SDP sjedi u 
opoziciji. Mislim da nije dobro voditi politiku da netko, zato što je član neke stranke, mora imati 
nekakvo mjesto. U nadzornim odborima i u upravnim vijećima trebaju prije svega sjediti stručni 
ljudi koji tim direktorima i ravnateljima mogu pomoći, stručni ljudi koji znaju barem pročitati 
bilancu računa dobiti i gubitka. Ne može to biti isključivo temeljem nekakve stranačke iskaznice. I 
zato kažem, mi jesmo grad koji njegujemo različitosti, jesmo grad koji njeguje toleranciju. Mislim 
da je ta slika upravo odraz toga. Osam godina se trudim tako voditi grad, ne robovati stranačkoj 
iskaznici, i tako ću se truditi i ubuduće.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Gordana Peteršić.

GORDANA PETERŠIĆ :
Poštovani predsjedniče i svi prisutni
Pitanje bih uputila pročelniku Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu Damiru 

Prhatu, a vezano za rekonstrukciju Vodnjanske ceste, gdje znamo da postoji i idejni projekt od 
strane Hrvatskih cesta. Znamo da je na Velom Vrhu otežano prometovanje ujutro kada ljudi odlaze 
na posao, djeca odlaze u školu, a da u ljetnim mjesecima niti ne govorim koliko je tamo dolaskom 
turista taj dio grada opterećen.
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Isto tako zanima me da li bi se mogao postaviti kružni tok na izlasku Fažanske ceste na Veli 
Vrh, i vi ako dolazite iz smjera Fažane imate problem u slučaju potrebe za gorivom, desno ako 
skrenete prema semaforima upadate u čep, a lijevo, ako želite izaći prema izlazu grada, prema 
Vodnjanu, pitanje je sreće da li će vas netko propustiti. Mislim da se tu ljudi jako teško snalaze.

Zanima me konačno da li se kreće u realizaciju tog projekta, kako će se Grad Pula uključiti u 
sve to i kada možemo očekivati njihovu realizaciju.

Hvala vam.

ROBERT CVEK :
Pročelniče Prhat izvolite, imate riječ.

DAMIR PRHAT :
Ja bih vas prije svega želio podsjetiti da je projekt rekonstrukcije Vodnjanske ceste započet 

još prije nekoliko godina, kada su Hrvatske ceste u sklopu projekta sanacije opasnih mjesta 
započele izradu projektne dokumentacije, ishodovale sve potrebne dozvole, odradile parcelacijski 
elaborat itd. Međutim taj projekt nikada nije doživio svoju realizaciju. Zbog čega ? Prije svega, sam 
obuhvat tog projekta je bio značajno veći od onoga što je bilo potrebno. Naši sugrađani koji žive na 
Velom Vrhu i uz tu prometnicu jednostavno nisu bili suglasni sa takvim rješenjem i sa tim 
projektom. I sigurno da on kao takav nije mogao niti saživjeti.

Zašto to spominjem ?
To spominjem iz razloga, jer je taj cijeli obuhvat bio ograničen na način da je praktički bila 

rekonstruirana prometnica, koja je bila udaljena od Fažanske ceste i jednostavno to nije bilo 
cjelovito rješenje. 

S obzirom da je bilo potrebno rekonstruirati Vodnjansku cestu mi smo ove godine u 
dogovoru s Hrvatskim cestama napravili jedno idejno rješenje. Idejno rješenje je uključivalo i 
izgradnju kružnog toka na Fazanskoj cesti, nešto pomaknuto od benzinske postaje. Međutim to smo 
smatrali da je cjelovito rješenje i da će riješiti bolnu točku uključivanja svih onih koji dolaze sa 
Fažanske ceste na Vodnjansku cestu. 

Samo rješenje sigurno da bi bilo kudi kamo bolje, barem tako smo smatrali, kvalitetnije i 
racionalnije od onoga koji je bilo prije toga izvedeno. Međutim, mi smo to rješenje prezentirali i 
Mjesnom odboru Veli Vrh, na kojem je bilo oko pedesetak građana, gdje smo čuli određene 
prijedloge koji su kasnije uvršteni u prijedlog idejnog rješenja i upućen je Hrvatskim cestama na 
daljnju razradu. Rezultat toga je i trenutačna izrada idejnog projekta. Hrvatske ceste su prihvatile 
takvo idejno rješenje i trenutačno se radi projektna dokumentacija za ishodovanje lokacijske 
dozvole. Međutim, isto tako mi smo izradili idejno rješenje za četverotračnu prometnicu od Šijane 
do Velog Vrha, upravo do kružnog toka na Velom Vrhu, tako da imamo jedan cjelovito riješen 
sustav prometnica na periferiji grada Pule. Znamo da je to državna cesta, značajna poveznica u 
gradu Puli. To idejno rješenje je prihvaćeno od strane Hrvatskih cesta, raspisan je javni natječaj i u 
tijeku je izrada projektne dokumentacije. Očekujemo da će u narednom periodu svi ti projekti biti 
završeni, da će biti ishodovane lokacijske dozvole, da će se na kraju i krenuti realizacija tih 
projekata.

Evo, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Prhatu.
Gospođo Peteršić izvolite, imate riječ.

/G. Peteršić: Zadovoljna sam odgovorom/.
Zahvaljujem.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Janko Žužić.
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JANKO ŽUŽIĆ :
Dobar večer svima.
Ja bih imao dva pitanja za gospodina Gradonačelnika.
Prvo pitanje sam namjeravao i prošli puta postaviti, ali nisam stigao na red, pa evo sad 

koristim priliku.
Ove godine navršava se 93 godine od kada je spaljen Hrvatski narodni dom u Puli. Zašto 

Grad Pula dostojno ne obilježava taj sramotni čin fašističkih militantskih odreda, pogotovo u 
svijetlu isticanja antifašizma kojim se ponosi Grad Pula.

Drugo pitanje odnosi se na Arenu.
Konzervatorski odjel je ograničio broj posjetitelja koncerata i drugih kulturnih manifestacija 

u Areni na brojku od 5.500 ljudi. Smatram da je takva odluka štetna po turistički razvoj ovoga 
grada, s obzirom da nije dokazano da broj posjetitelja iznad navedenog broja stvarno opterećuje u 
statičkom smislu i na neki drugi način Arenu. Zbog takve odluke veći broj izvođača ne može 
nastupiti, a dokazano je da pulska Arena bez nekih ozbiljnih posljedica može ugostiti veći broj 
posjetitelja. Na primjer, Leonard Cohen, koji je prodao preko 7000 ulaznica, Sting koji je prodao 
preko 12.000 ulaznica. Tome treba dodati da se radi o glazbenicima svjetskog glasa koji dolaze u 
pulsku Arenu, naviknuti nastupati pred većim brojem ljudi, upravo zbog specifične atmosfere koja 
se stvara u pulskom Amfiteatru prilikom izvođenja koncerata, ona je vrlo zanimljiva. Oni zbog 
takve odluke zaobilaze Pulu kao koncertno odredište, s obzirom da ne bi mogli u slučaju striktne 
provedbe ovakve odluke zajedno s organizatorima pokriti niti troškove koncerata. Na taj način, 
osim pulskih građana, oštećeni su i brojni turisti koji dolaze iz obližnjih turističkih središta. 
Što Gradonačelnik i ostali odgovorni ljudi u gradskoj upravi namjeravaju poduzeti u vezi tog 
ograničenja i da li se možda namjerava naručiti elaborat od neovisnih stručnjaka da bi se ustanovilo 
da li Arena ima kapaciteta što se tiče posjetitelja iznad brojke 5.500 ?.
Hvala.

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Još nismo završili Flacijusovu ulicu, neću se posvađati s nikim pa tako ni s konzervatorima, 

ali reći ću slijedeće.
Zakon je propisao tko utvrđuje uvjete i moramo se svi skupa pridržavati zakona. Struka je to 

tako odredila, ali ne vidim razloga zašto se ne bi napravila revizija navedenog mišljenja. Kažu 
uvijek da dvije glave znaju više nego samo jedna glava, pa možda se nađe neko optimalno rješenje 
koje bi značilo veći broj posjetitelja i tu ste apsolutno u pravu. Sigurno da je limitiran kapacitet u 
smislu organizacije nešto većih spetakala ograničavajući faktor jer jednostavno cijena karte je 
definirana tržištem, za tako mali broj ljudi ta cijena bila bi daleko veća od onoga što bi tržište moglo 
podnijeti. Kada ne bismo imali tako vrijedan spomenik, našu Arenu, sigurno tako velika imena u 
Pulu ne bi došla. Mi smo grad od svojih 60-tak tisuća stanovnika sa okruženjem sto, cijela Istra ima 
200 tisuća ljudi. To je jedan kvart Milana. Prema tome znamo o čemu govorim. Prihvaćam vašu 
inicijativu da se dogovorimo, naručimo stručno mišljenje što to znači i sa aspekta Amfiteatra, što 
znači sa aspekta sigurnosti. Znate i sami da i o tome treba voditi računa. I da vidimo da li je moguće 
brojku od 5000 povećati, a za koliko, opet to bi trebala reći struka.. Siguran sam da će moje kolege i 
zamjenici zabilježiti ovu vašu ideju i da ćemo u narednom razdoblju imati jedno takvo mišljenje.

Kada govorimo o obilježavanju paljenja Hrvatskog narodnog doma u Puli, vi ste to već 
napomenuli, ja bih predložio slijedeće. Do sada nije bila neka takva inicijativa pa uputite inicijativu, 
mi imamo Povjerenstvo, dakle, ne neka politika, opet kažem, struka bi trebala to razmotriti sa 
povijesnog aspekta, utvrditi da to treba obilježavati. Mi smo pojedine stvari bili dogovarali 
godinama i na kraju smo uvrstili i u Statut Grada Pule, kao što je Dan spomena Grada Pule, kada su 
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bili stradali ljudi na Velom Vrhu kao odmazda tadašnjeg okupatora. Prema tome ne vidim razloga 
zašto se ne jedna takva inicijativa sa čisto stručnog stanovišta ne bi sagledala i ukoliko se dobije 
pozitivno mišljenje zašto se to u budućnosti ne bi i obilježavalo.
ROBERT CVEK :

Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ.

JANKO ŽUŽIĆ :
Zahvaljujem se Gradonačelniku na odgovorima. Prvim odgovorom sam zadovoljan sa 

prihvaćanjem inicijative da se oformi jedna komisija i da se napravi jedan elaborat. 
A što se tiče drugog pitanja imam prijedlog da se u zgradi sadašnje Gospodarske komore 

iznađe rješenje za uređenje jedne spomen sobe, koja bi trajno i dostojno obilježila sjećanja na 
Narodni dom i događaj 13. srpanj. Mogao bih se malo vratiti u povijest. 13. srpnja 1920. godine 
fascio je pozvao narod na javni skup, huškao ga protiv hrvatskog stanovništva, i tada je zapaljen 
Hrvatski narodni dom, koji je izgorio do temelja. Time je bila uništena sva imovina hrvatskih 
društava smještena u toj zgradi, a među ostalima i oko 7000 knjiga iz knjižnice. Bila je to jedno od 
prvih fašističkih lomača u Europi, prvi izraz fašističkog terora, koji će ubrzo provoditi diljem 
Europe. Već po tome ima značaj, to je prva paljevina knjiga i toga što se desilo u Europi. Moram 
napomenuti da poslije toga više nije bilo niti knjižnice, niti ništa drugo, sve do 1949. godine, kada je 
osnovana Naučna biblioteka, danas Sveučilišna knjižnica.

Evo, samo toliko.Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem vijećniku Janku Žužiću.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Viktor Lazarić.

VIKTOR LAZARIĆ :
Dobar večer svim prisutnima na današnjoj sjednici Gradskog vijeća Grada Pule.
Pitanje postavljam direktoru Pula Herculanee d.o.o. Pula, gospodinu Igoru Starome. Zanima 

me u kojoj je fazi izgradnja obalnog kolektora, kako u dijelu Flacijusove ulice, tako i u dijelu 
Uljanika, te me zanima kada se planira otvaranje ceste za promet građanima.

Drugo pitanje postavio bih gospodinu Gradonačelniku. 
Naime, u tijeku je izrada Proračuna za 2014. godinu.
Također smo zadnjih mjesec dana iz medija informirani da služeni Zagreb Pulu i cijelu Istru 

želi utopiti u jednu novu cjelinu zajedno sa Ličko-senjskom županijom. Moje pitanje je : da li se u 
planiranju Proračuna za 2014. godinu planiraju osigurati neka sredstva za gospodarsku potku i 
kulturnu suradnju te možda za bratimljenje s nekim gradom u Ličko- senjskoj županiji.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem vijećniku Lazariću.
Gospodine direktore Pula Herculanea d.o.o Pula izvolite, imate riječ.

IGOR STARI :
Još 74 metara nas dijeli od završetka radova u Flacijusovoj ulici. Nažalost, 74 najgora metra, 

koja očekujemo, s obzirom na tehničke i tehnološke uvjete koje u tom dijelu postoje. Znate da 
ulazimo u prostor između zgrade Glavne pošte s jedne strane i s druge strane zida Uljanika. Nakon 
što smo tražili i izvukli antički brod, ne jedan nego dva, trebali smo jedno određeno vrijeme da bi se 
utvrdilo nulto stanje same jame. Vršena su u ovom periodu mjerenja, punio se model da bi se znalo 
točno od kuda krećemo u te kanpade. Biti će 6 kanpada po 12 metara. Probat će se poštivati norme 
koje su propisane projektom. Ne znam da li ste primijetili ovih dana je na Flacijusovoj ulici bio 



0104000103 17

manji obim poslova, ali izuzetno bitan. Osim mjerenja, postavljena su takozvane raznofore na 
određene razdaljine. Sada su one zatrpane i ispunpava se trenutno voda i za koji dan, sutra, 
prekosutra, kreće iskop prve kanpade. One su dubine 6 metara. Nakon što iskopamo tih 6 metara, na 
dnu same kanpade dodano će se postaviti te raznofore. Projekt je izuzetno složen. Ako se u tim 
radovima još naiđe na dodatnu arheologiju ne znam što da kažem kada bi trebali završiti tih 74 
metara.

Ja se nadam da ćemo u što kraćem vremenu i u što sigurnije uvjete na gradilištu, uspjeti ovaj 
izuzetno složeni projekt dovesti do kraja. Na njemu je angažirano dosta struke i vodeće struke u 
Hrvatskoj koje su pomagale u pripremi takvog rješenja kako bi se na kraju to moglo izvesti.

Radovi na ostalim dionicama u Uljaniku teku predviđenom dinamikom. Imali smo 
usporavanje radova od skoro dva mjeseca zbog pronalaska novih arheoloških nalaza. Do sada je na 
arheologiju na Obalnom kolektoru potrošeno negdje oko 3 milijuna kuna. Ono što je na početku i 
ono što ćemo potrošiti još je vezano za arheologiju ne znamo, pronađen je pločnik u Uljaniku, 
potrebno je bilo istražiti prvo srednji vijek, pa ići dolje prema srednjim slojevima. Sada smo to 
završili. Kod Glavne pošte i Uljanika, postavlja se cijev, zaštita građevinske jame prema Uljanika se 
i dalje postavlja. Početkom slijedećeg mjeseca završavamo gravitacijski kolektor na Valkanama, 
bližimo se cilju, svi taj cilj negdje vidimo, ali još nam fali tih 74 metara.

Evo, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem direktoru Pula Herculanea d.o.o. Pula.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Zahvaljujem se na postavljenom pitanju.
Rekao bih da mogu razumjeti potrebu racionalizacije, smanjenja troškova, ali kad se čini 

nekakva racionalizacija, kada se nešto okrupnjava, tada bi trebali postojati jaki kriteriji. U ovom 
slučaju to je nažalost izostalo i ja se apsolutno mogu složiti s vama da je nama i u Puli, ali i u 
Istarskoj županiji ovaj trend neprihvatljiv upravo jer nedostaju kriteriji. Dakle, ukoliko se trgovački 
sud u Pazin ukinuo zato što je potrebno smanjiti broj trgovačkih sudova u Republici Hrvatskoj, 
onda bi trebao postojati kriteriji koji će se sudovi kome pripojiti. Danas imamo trgovačke sudove u 
Zagrebu, Osijeku, Rijeci, Splitu, Varaždinu i Bjelovaru. Kada pogledamo veličinu Trgovačkog suda 
u Pazinu koji je bio dok ga nisu ukinuli, taj Trgovački sud je uvijek bio ili treći ili četvrti, ovisno da 
li se promatra broj gospodarskih subjekata, broj predmeta, obim posla, i po toj logici, ako se već 
nekome trebao pripojiti, onda se Trgovački sud iz Rijeci trebao pripojiti Trgovačkom sudu u 
Pazinu, ako ćemo govoriti o kriterijima. Međutim, to je tu izostalo.

Imamo istu situaciju sa ukidanjem Područnog ureda za mirovinski sustav, Carina se preselila 
u Rijeku iz Istre, znamo jako dobro da Istra itekako više izvozi od Primorsko-goranske županije. 
Imamo najave da će se Porezna uprava ukinuti Istri, od 01.01.2014. godine da će preći u Rijeku i 
imamo isto tako najavu da će se Ured Državne uprave u Istarskoj županiji ukinuti i preseliti u 
Rijeku. Mislim da to nije dobro, nije dobro zato što Istra ima apsolutnu sva moralna, gospodarska, 
pa ako hoćete i politička prava, pa i ako hoćemo iz poreznog aspekta koliko Istra sudjeluje u 
punjenju državnog proračuna, tada građani i gospodarski subjekti imaju pravo ostvariti svoje usluge 
na području ove regije. Mislim da ta dodatna centralizacija nije dobra. Iz početka na pitanje oporbe 
sam govorio o decentralizaciji. Tu nedostaju jasno definirani kriteriji. Ako u Hrvatskoj trebaju biti 4 
Ureda državne uprave i s time se svi složili neka budu 4 Ureda državne uprave, ali onda znamo da 
postoje određeni kriteriji. Ovdje je to naprosto izostalo.

Vi ste u principu govorili o Nacrtu Zakona o regionalnom razvoju RH, koji je predvidio 5 
subregija, gdje doista Istarska županija spojena sa Primorsko-goranskom i ličkom županijom i 
nazvana je Sjeverni Jadran i Lika. To je nešto sigurno za Istru neprihvatljivo. Kolega župan Valter 
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Flego i ja jesmo razgovarali sa potpredsjednikom Vlade, gospodinom Grčićem, upozorili na štetnost 
takvog Nacrta Zakona o regionalnom razvoju RH. Nakon toga je Zajednica županija isto tako imala 
sastanak sa potpredsjednikom Vlade i ministrom regionalnog razvoja. Ja nekako vjerujem da će se 
uvažiti ono što govori i Istra, ali i sve ostale županije u Hrvatskoj, neovisno o tome koja politička 
opcija upravlja pojedinom od tih županija. To nama jednostavno nije prirodno okruženje, jer 
prioriteti Istre sa Primorjem još bismo mogli neke prioritete zajednički uskladiti. Međutim, teško 
možemo uskladiti prioritete razvoja, korištenje strukturnih fondova sa dijelom Hrvatske kojim se 
jednostavno razlikujemo od klime, okruženja, mora, svega, pa i nekakve tradicije i ostaloga. Tako 
da mislim da je Istra pokazala u ovom dosadašnjem razdoblju da itekako zna koristiti do sada pred 
pristupne fondove Europske unije, da smo u tome u Hrvatskoj najuspješniji i mislim da treba uvažiti 
stav, a možemo u konačnici govoriti o nekakvom povijesnom aspektu, jer na Hrvatskom grbu od 5 
regija , Istarska regija je itekako zastupljena. Mislim da svatko koji poznaju grb Hrvatske to vrlo 
lako može prepoznati.

Evo, tu ću zaključiti.
U prijedlogu Proračuna imamo jedan dio sredstava koji je namijenjen međunarodnoj 

suradnji, jedan dio sredstava koji je namijenjen suradnji sa našim gradovima pobratimima. Imamo 
jednog grada pobratima na tom području, to je grad Čabar, s kojim imamo uspješnu suradnju i 
trebamo gajiti prijateljstvo. I sa Rijekom, znate i sami da je kada je trebalo Rijeka pomogla Puli, to 
je jedan od rijetkih gradova koji je uplatio sredstva kada je izgorjela škola na Velom Vrhu odmah. 
Dakle, pomogli su nam kada je trebalo licencirati naš Nogometni klub, ustupivši Kantridu. Mi ćemo 
pomoći Rijeci koliko treba dok izgrade novi stadion da mogu odigravati utakmice na Aldo Drosini. 
Trebamo gajiti dobre odnose i prijateljstvo. Međutim, neke neprirodne regije, subregije, nama nisu 
prihvatljive i vjerujem da će to uvažiti i ostatak Hrvatske.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Lazariću izvolite, imate riječ.

VIKTOR LAZARIĆ :
Iz odgovora mogu zaključiti da u Proračunu neće biti planiranih tih sredstava i neću reći da 

time nisam zadovoljan, nego ću reći na drugi način, kada bih bio drugi odgovor da bih bio jako 
zabrinut i jako uznemiren. .

Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljuje vijećniku Viktoru Lazariću.
Utvrđujem da je istekao sat vremena predviđen za postavljanje vijećničkih pitanja

Vijećnici Alen Damijanić, Ivan Lasić i vijećnica Gordana Ferenčić, će postaviti vijećnička 
pitanja na slijedećoj sjednici.

AD – 2 USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 3. SJEDNICE GRADSKOG 
VIJEĆA OD 01.08.2013. GODINU

Vijeće je bez primjedbi sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, usvojilo
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SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2013. godine

AD – 3 DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU PLANA MREŽE DJEČJIH 
VRTIĆA NA PODRUČJU GRADA PULE ZA PEDAGOŠKU GODINU 
2013/2014

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao ERIK LUKŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2.Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica : Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na 

vijećničke klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova donijelo

O D L U K U
o utvrđivanju Plana mreže dječjih vrtića na području Grada Pule
za pedagošku godinu 2013/2014

AD – 4 DONOŠENJE:
   a) Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta  
      „Dječji vrtić“ Pula
    b) Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i 
         dopuna Statuta Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula – Pola

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao ERIK LUKŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti.
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednik : Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na 

vijećničke klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, za točku a) donijelo 

ZAKLJUČAK
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna
Statuta „Dječji vrtić“ Pula

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova za točku b) donijelo 
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ZAKLJUČAK
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna
Statuta Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia„Rin Tin Tin“ Pula –Pola

AD – 5 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA OSNOVNE ŠKOLE CENTAR

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao ERIK LUKŠIĆ, Gradonačelnik Grada Pule.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1 Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednik : Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na 

vijećničke klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo

ZAKLJUČAK
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna
Statuta Osnovne škole Centar

AD – 6 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU OSNOVNOG 
PROGRAMSKOG I FINANCIJSKOG OKVIRA ISTARSKOG
NARODNOG KAZALIŠTA – GRADSKOG KAZALIŠTA PULA
ZA RAZDOBLJE 2015. – 2018. GODINE

Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao ERIK LUKŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednik : Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na 

vijećničke klupe.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je MAURICO LICUL.
Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 6. dnevnog reda, 

te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA» bez glasa «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo

 Z A K L J U Č A K
o utvrđivanju osnovnog programskog i financijskog okvira Istarskog narodnog 
kazališta – Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2015. – 2018. godine
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AD – 7 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU ZA IMENOVANJE SUDACA
POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA U PULI-POLA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja.
Uvodno obrazloženje je dao VIKTOR LAZARIĆ, predsjednik Komisije za izbor i 

imenovanja.

Izvješće nadležnog radnog tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić i Mišljenje 

Gradonačelnika, vijećnici su dobili na vijećničke klupe. 

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova »ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo

Z A K L J U Č A K
o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola

Za suce porotnike predlažu se:
1. Željko Šugar, Pula, Radnička cesta 36
2. Majda Marković, Pula, Mandićeva 4
3. Spasoje Drobnjak, Pula, Trg kralja Tomislava 9
4. Ksenija Jurešić, Pula, Kovačićeva 7
5. Zorka Šuran, Pula, Veruda 19
6. Ivan Čihor, Pula, Varoš 70
7. Marina Jambrošić, Pula, Vodovodna 14
8.  Jasmina Kert, Pula, Krležina 37
9.  Branka Lalič, Pula, Benussijeva 20
10.  Mirijana Gomzi, Pula Budicinova 20
11.  Tomo Pogorilić. Pula, Nobilova 46
12.  Loredana Lazarić, Pula, Županska 17

AD – 8 DONOŠENJE RJEŠENJA O IZMJENI RJEŠENJA O IMENOVANJU 
ZAPOVJEDNIŠTVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbor za izbor i imenovanja, predsjednik : Viktor Lazarić, vijećnici su dobili na klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo
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R J E Š E N J E
o izmjeni Rješenja o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada Pule

(imenuje se Aleksandar Matić umjesto Danijela Ferića, Jasna Vekić /Hrvatski crveni križ-Gradsko 
društvo Crveni križ Pula/ umjesto Nevije Srdroč)

AD – 9 DONOŠENJE RJEŠENJA O IZMJENI RJEŠENJA O IMENOVANJU
GRADSKOG ZAPOVJEDNIŠTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD 
ELEMENTARNIH NEPOGODA ZA GRAD PULA - POLA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću
upravu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić,
2. Odbor za izbor i imenovanja, predsjednik: Viktor Lazarić, vijećnici su dobili na klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo

R J E Š E N J E
o izmjeni Rješenja o imenovanju Gradskog zapovjedništva za procjenu šteta
od elementarnih nepogoda za Grad Pula - Pola

(umjesto Danijela Ferića  članicom Gradskog povjerenstva imenuje se Vasna Sajić).

AD – 10 DONOŠENJE ODLUKE O IZBORU OSOBE ZA OBAVLJANJE 
KOMUNALNE DJELATNOSTI ODRŽAVANJA NERAZVRSTANIH CESTA 
I JAVNIH POVRŠINA U DIJELU KOMUNALNIH POSLOVA POJAČANOG 
ODRŽAVANJA I/ILI REKONSTRUKCIJE ISTIH

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radni tijela :
1.Odbora za statut i druga radna tijela, predsjednik Marko Martinčić,
2.Odbora za prostorno uređenje nije održao sjednicu, vijećnici su dobili na klupe.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su MAURICIO LICUL, DAMIR PRHAT, odgovor na 
postavljeno pitanje.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje 10. točku dnevnog reda, 
te nakon glasanja utvrđuje da je
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Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 1 «SUZDRŽANIM» glasom, 
donijelo

O D L U K U
o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja nerazvrstanih cesta i 
javnih površina u dijelu komunalnih poslova pojačanog održavanja i/ili 
rekonstrukcije istih

AD – 11. DONOŠENJE
a) Odluke o priključenju na sustav javne odvodnje :
b) Odluke o priključenju na sustav javne vodoopskrbe

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na vijećničke klupe:

1. Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbor za prostorno uređenje radi nedostatka kvoruma nije održao sjednicu.

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : MAURICIO LICUL, pročelnik DAMIR PRHAT, odgovor 
na postavljeno pitanje.

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 11. a) i 
točku 11. b), te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo
po točki a)

ODLUKU 
o priključenju na sustav javne odvodnje

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo
po točki b)

ODLUKU
o priključenju na sustav javne vodoopskrbe

AD - 12 DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI ZA 
OSNIVANJE TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOJE ĆE OBAVLJATI 
DJELATNOST JAVNE ODVODNJE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2.Odbor za prostorno uređenje nije održao sjedni u, vijećnici su dobili na vijećničke klupe.

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : MAURICIO LICUL, IGOR STARI, direktor JTP 
Pula Herculanea d.o.o. Pula, odgovor na postavljeno pitanje.
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Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 12. dnevnog reda, 
te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo

O D L U K U
o davanju prethodne suglasnosti za osnivanje trgovačkog društva koje će obavljati 

djelatnost javne odvodnje
AD – 13 DONOŠENJE KULTURNE STRATEGIJE GRADA PULE 2014.-2020.

Predsjednik ROBERT CVEK, pozdravlja gospodina DAVORA MIŠKOVIĆA, konsultanta u 
projektu izrade kulturne strategije Grada Pule 2014. – 2020. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodne napomene je dala JASMINA NINA KAMBER, pomoćnica pročelnika Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti, te je zatim Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ dao uvodno 
obrazloženje, a DAVOR MIŠKOVIĆ, konsultant u projektu izrade dokumenta detaljnije je 
obrazložio Kulturnu Strategiju Grada Pule 2014. – 2020.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik Marko Martinčić,
2.Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica Gordana Ferenčić,
3.Odbora za razvoj, predsjednik :Zrinko Kajfeš, vijećnici su dobili na vijećničke klupe.

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : MAURICIO LICUL, ZRINKO KAJFEŠ, VIKTOR 
LAZARIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, DAVOR MIŠKOVIĆ, odgovori na postavljena pitanja, BORIS 
MILETIĆ, dopunsko obrazloženje. 

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 13. dnevnog reda, 
te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

KULTURNU STRATEGIJU Grada Pule 2014.- 2020.

AD – 14 DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2013. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić,
2. Odbor za plan i financije, predsjednica: Vera Radolović, vijećnici su primili na 

vijećničke klupe. 

U raspravi su sudjelovali: MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-
ZELENI; pojedinačnoj raspravi : MAURICIO LICUL, MARKO MARTINČIĆ, ZRINKO KAJFEŠ, 
VESNA SAJIĆ, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, dopunska objašnjenja.
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Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje 14. točku dnevnog 
reda, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijelo

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ
o izvršenju proračun a Grada Pule za 2013. godinu

Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik ROBERT CVEK zaključuje 4. sjednicu 
Gradskog vijeća Grada Pule.

Sjednica je zaključena u 20,03 sata.

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

ZAPISNIK VODIO PREDSJEDNIK
IVAN KLARIĆ ROBERT CVEK

Klasa: 021-05/13-01/140
Urbroj:2168/01-01-02-02-0206-13-1
Pula, 24.10.2013
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